
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
a~ yzs

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-a alapján kér-

dést kívánok feltenni

Németh Lászlóné
nemzeti fejlesztési miniszterasszonyna k

„Mennyire tartja eredményesnek az állami vagyonkezelést? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Asszonytól, azért t ő le, mert e tárgykörben a Kormány

tagjai közül ő az illetékes.

Tisztelt Miniszter Asszony !

Ön az Országgyűlés Gazdasági és informatikai bizottságának 2013. március 11-i ülésén a vagyonke-

zelés témakörét miniszteri tevékenységének legfontosabb területének nevezte, „ mert a még meglévő

állami vagyon védelme, fejlesztése, csatasorba állítása [nagyon fontos] annak érdekében, hogy a

kormány gazdaságpolitikai elképzeléseit meg tudjuk valósítani ".

Ezzel összefüggésben Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7. cikkében biztosított jogom-

mal élve az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alap-

ján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Hogyan érvényesült a még meglévő állami vagyon védelme, fejlesztése, csatasorba

állításamelletti kormányzati elkötelezettség akkor, amikor a MALÉV, mint nemzeti

légitársaság még megvolt?

2. A kormányzat mely gazdaságpolitikai elképzelésének megvalósítását szolgálta az 50 0

milliárd forintos MOL-részvénycsomag megvásárlása ?

3. A MOL-részvények megvásárlásával javult-e az üzemanyagellátás biztonsága? Csök-

kent-e az ügylet következményeképpen az üzemanyag ára?



4. Mennyit ér ma piaci áron a megvásárolt MOL-részvénycsomag ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013 . március 18 .

Dr. Józsa István

országgyűlési képviselő
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Tukacs István
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